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内容概要

　　《了不起的盖茨比》是世界文学经典名著，被誉为20世纪最伟大的英文小说之一。
故事的主人公盖茨比出身寒微，一次偶然的机会他认识了富家少女黛西，两人一见钟情，私订终身。
后来黛西背叛了他，嫁给了有钱人汤姆。
盖茨比为了赢得爱情，不择手段聚积金钱。
为了追求黛西，盖茨比耗尽了自己的感情和才智，但理想最终还是破灭了，他带着残破的梦离开了人
世。
盖茨比是了不起的，他用生命谱写了一曲“爵士年代”的哀伤恋歌；盖茨比的悲剧是“美国梦”破灭
的典型代表。

　　本书自出版以来，被译成世界上几十种语言，还被多次改编成电影、电视剧等，在世界各地拥有
无数的读者。
时至今日，该书依然是美国一部家喻户晓的经典小说。
无论作为文学作品的经典读本，还是作为语言学习的课外读物，本书对当代中国的读者，特别是大学
生读者，该书将产生积极的影响。
为了使读者能够了解每章的主要内容，进而提高阅读速度和阅读水平，在每个主题的开始部分都增加
了中文导读。
同时，为了读者更好地理解故事内容，书中加入了大量插图。
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章节摘录

　　Myrtle pulled her chair close to mine and suddenly her warm breath poured over me the story of her first
meeting with Tom.　　"It was on the two little seats facing each other that are always the last ones left on the train.
I was going up to New York to see my sister and spend the night. He had on a dress suit and patent leather shoes
and I couldn't keep my eyes off him but every time he looked at me I had to pretend to be looking at the
advertisement over his head. When we came into the station he was next to me and his white shirt front pressed
against my arm——and so I told him I'd have to call a policeman but he knew I lied. I was so excited that when I
got into a taxi with him I didn't hardly know I wasn't getting into a subway train.All I kept thinking about over and
over was 'You can't live forever， you can't live forever.'" She turned to Mrs. McKee and the room rang full of her
artificial laughter.　　"My dear，" she cried， "I'm going to give you this dress as soon as I'm through with it. I've
got to get another one tomorrow. I'm going to make a list of all the things I've got to get. A massage and a wave and
a collar for the dog and one of those cute little ash trays where you touch a spring， and a wreath with a black silk
bow for mother's grave that'll last all summer. I got to write down a list so I won't forget all the things I got to do." 
　　⋯⋯
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